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Subject: Re: COVID
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Dankje voor de informatie en de duidelijke antwoorden. Als de huisartsenpost in PCC wordt geintegreerd zal het anders

komen te liggen (deelname GHOR kan ik me voorstellen). Maar dat is voorlopig nog niet aan de orde. Ik blijf er tussenuit!

Ik hoor vanavond denk ik wat de huisartsen qua COVID spreekuren geregeld hebben of nog gaan regelen. Als zij daar

ondersteuning bij kunnen gebruik zou PCC wellicht iets kunnen betekenen.

Met vriendelijke groet,

Van: BES [512 fs 120s 12: J] 5.1.2¢ JE @ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 14:00

Aan:

CC: , Bl. (| )

Onderwerp: RE: COVID

Zoals ik al aangaf is de GGD op Bonaire op dit moment bezig met de opzet van een plan voor de uitrol van de vaccinaties. Naar

mijn weten is in dit plan inderdaad een rol weggelegd voor de huisartsen. Dit plan moet nog getoetst en afgerond worden.

Naar verwachting zullen inderdaad half februari de eerste vaccinaties beschikbaar zijn. De uiteindelijke uitrol en codérdinatie

wordt door de GGD gedaan. Zij zullen met de huisartsen hun rol bespreken zodra hier duidelijkheid over is. Ik zal daartoe ook

een signaal aan de GGD afgeven dat de huisartsenpraktijken graag betrokken willen worden. De huisartsen kunnen natuurlijk
ook zelf contact zoeken met de GGD.

Op dit moment zie ik geen verdere rol voor de PCC. De codrdinatie is belegd bij de GGD en de uitvoering bij een aantal

uitvoerders. Mijn advies is dan ook om zoveel mogelijk hier tussenuit te blijven.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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Verzonden: maandag 4 januari 2021 22:58
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on: NED EDEEE(EEN) EXER ois.i

Onderwerp: COVID

Vandaag zijn we aan de slag gegaan voor PCC en ik ben gevraagd om morgen deel te nemen aan het artsenoverleg van

de praktijk van [ 512e | Er bestaan vragen over COVID en de planning van de vaccinaties.

Nu is COVID niet iets wat in ons takenpakket was opgenomen, maar we kunnen ons er ook niet afzijdig van houden.

Ik hebIEEE sesproken, die naar Bonaire is gekomen als COVID-arts, maar nu de rol van waarnemer in de

IEEEceft gekregen. Hij weet op dit moment niet meer dan ik en lijkt geen actieve rol te spelen als

het gaat om COVID.

De media melden dat op Bonaire waarschijnlijk half februari wordt begonnen met vaccineren. Zorgpersoneel

(waar onder dus de huisartsen) zullen voorrang krijgen.

Enkele vragen:

« Is er al iets meer bekend dan de media melden over vaccineren op Bonaire?

Wat kan ik de huisartsen vertellen?

* Ziet VWS een rol voor PCC in de Coronacrisis,

Zo ja, welke?

Met vriendelijke groet,


